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Trilyonlar bu 
kaldırımlara harcandı

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

24 Nisan 2013 tarihli yazısıdır.

 23 Nisan Çocuk Bayramı 

2’DE
Metin Atamer / Fizik Mühendisi

Vicdan ve Cüzdan 
Hem nalına hem mıhına

Küçük sanayici: 
‘Verilmesi vadedilen kredi 

neden verilmiyor’? 
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Prof. Dr. Bingür Sönmez’e bir arkadaşı 
yollamış.

Okuyunca çok duygulandım, sizin de 
okumanızı istedim.

 “Ben de bir çocuk hikâyesi anlatayım.
Sakarya Savaşları’nın ilk günleriydi. İstanbul 

büyük bir heyecan içinde savaşın sonunu 
bekliyordu. İstanbul Hilâl-i AhmerŞubesi 
(Kızılay), kendiliğinden İstanbul’da birkaç yerde 
Anadolu’ya bir yardım kampanyası başlattı. 
Şubelerin önünde uzun kuyruklar oluşuyor, 
herkes gönlünden ne koparsa veriyordu.

“Yaz, tüccar Mehmet Bey, on lira lira!”, “Yaz, 
Tapu Katibi Süleyman Efendi, yirmi lira!”, “Yaz 
Defterdar Hasan Paşa, elli lira!..” diyerek herkes 
birbiriyle yarışıyordu.

Halk Bankası yetkilileri; işlem 
yapmayacaklarını söylediler

Sanayi ve Ticaret Bakanlığınca 
«Küçük Sanayinin Gelişmesi 
Fonundan» küçük sanayicilere 
verilmesi vadedilen kredilerin talep 
sahiplerine tebligat yapıldığı halde, 
Türkiye Halk Bankasının talimat 
vermemesi nedeniyle ödenmediği 
belirtildi.

Büyükşehir Belediyesi tarafından 
üç ayda bitirilmekle övünülen 
Maarif Kavşağı'nda kaldırımların 
hali yürekler acısı. 2.8 Trilyona 
ihale edilen, ancak yapılan ek 
işlerle müteahhit firmaya bazı 
kesimlerce 10, bazı kesimlerce de 
15 trilyon ödendiği söylenen Maarif 
Kavşağı'nda kaldırımların halini 
gören vatandaşlar belediyeye ateş 
püskürüyor. 

Osmanlı devleti zamanında bütün 
hukuk işleri KADI efendiler tarafından 
yürütülürmüş. Kadı efendilerin koyu renkte 
cüppeleri bulunurmuş. Yakaları olmayan 
bu cüppeler kaftan biçiminde, yerlere kadar 
uzun, gizli cepleri olurmuş. Cepler dışardan 
görünmeyecek biçimde tasarlanırmış. Bu 
giysilerin bellerine de ‘Murassa Kemer’ 
bağlanırmış. Kemer bir yerde KADI 
efendinin ne kadar varlıklı olduğunun bir 
işareti olarak özel taşlarla süslü olurmuş. 
Bilhassa KAPİTİLASYON’ların geçerli 
olduğu dönemlerde Osmanlı’nın başkenti 
İstanbul’a her ülkeden kumaşlar, süs eşyaları 
getirilirmiş.

Sosyal Güvenlik Kurumu tarafından hastane muayene ücretlerine yüzde 200 ile 
yüzde 542 arasında fahiş zam yaptı. 6, 7 ve 8 TL olan hastane muayene ücretleri 

45 ve 50 TL’ye yükseltildi. Hastane muayene ücretlerine gelen zam ise evine 
ekmek götürmekte zorlanan vatandaşı kara kara düşündürmeye başlattı 

Vatandaşın hekime ve hastanelere Vatandaşın hekime ve hastanelere 
ulaşması artık çok daha zorulaşması artık çok daha zor

Vatandaşların hekime ve hastanelere 
ulaşmalarının artık çok daha zor 
olduğunu belirten Tüketici Hakları 
Derneği Gaziantep Şube Başkanı 
Bülent Yılmaz, zammın geri çekilmesi 
çağrısında bulundu. ‘’Yüzde 300 artış, 
açıklanan ve hedeflenen enflasyon 
rakamlarıyla 
uyuşmadığı gibi 
zaten bu kadar 
ağır ekonomik 
koşullarda yaşamaya 
çalışan halkımıza 
çok ama çok büyük 
bir yük getirecek’’ 
dedi. Bülent Yılmaz

Elazığ’da 12 yaşında bir kızın dayısı tarafından defalarca 
istismara maruz kalması ve 5,5 aylık hamile olması ülke gündemine 

bomba gibi düştü. Suçunu itiraf eden dayı ise tutuklandı 

Son 9 yılda ‘Çocukların cinsel istismarı’ 
suçuna ilişkin açılan dosya sayısı yüzde 94 arttı

Yaşanan iğrenç olaya tepki gösteren KESK Kadın Meclisi, ‘’Çocuklar 
üzerinde olumsuz etkiler yaratan çocuk tacizi ve tecavüzlerindeki sayının 
hızla yükselmesi korkunç gerçeği göz önüne seriyor. Okul yurtlarında, 
evde, sokakta, aile içinde çocuklarımız sürekli cinsel istismar ve cinsel 
şiddet ile karşı karşıya kalmaktadırlar’’ ifadelerini kullandı.  

2023 yılındaki endeks 
sekiz yılda 194'e yükseldi

Eğitim Sen Gaziantep Şubesi 
Kadın Sekreteri Gülfidan 
Özpolat, ‘’Adalet bakanlığının 
raporuna göre ise Türkiye’de 
‘2015-2023 yılları arasında 
‘Çocukların cinsel istismarı’ 
suçuna ilişkin açılan dosya 
endeksi yüzde 94 arttı. Dosya 
endeksinin 2015 yılından 
itibaren 100 olarak kabul 
edildiği raporda, 2023 yılındaki 
endeks sekiz yılda 194'e 
yükseldi’’ açıklamasını yaptı. 

Çocuğun cinsel sömürüsü 
vakalarında yüzde 29'luk bir 

artış söz konusu
GREVIO'nun Türkiye'ye 

ilişkin Dayanak Raporu'na 
göre kadınların yüzde 9'unun 
15 yaşından önce çocukluk 
çağında cinsel istismara 
maruz bırakıldığını kaydeden 
Özpolat, ‘’Türkiye'de 
Çocuğun Cinsel Sömürüsünü 
ele alan Protect Projesi47’ne 
göre çocuğun cinsel sömürüsü 
vakalarında yüzde 29'luk bir 
artış söz konusu.” dedi.

Gülfidan 
Özpolat

Kaynağı belirsiz paraların şehre girişinin önümüzdeki dönemde daha da artmasından endişe ediyoruz

Eşitsizlik ve haksızlığın olduğu 
bir şehirle karşı karşıyayız!

Antep’in şu anki hali ile İstanbul’un 1970 ile 1980’li yıllarını hatırlattığını söyleyen Mimarlar Odası Gaziantep Şubesi 
Eski Başkanı H. Özgür Girişken, ‘’Servet transferinin yaşandığı bir dönemden geçiliyor. Antep’in önemli bir bölümü 
Pakistan ve Hindistan standartlarında yaşamaya mahkum bırakılırken, önemli bir bölümü de Avrupa kentlerine yakın 
standartlarda yaşıyor. Yüksek oranda eşitsizlik ve haksızlığın olduğu bir şehir ile karşı karşıyayız’’ dedi. 

Kontrolsüz para girişinin 
etkisiyle fiyatlar yükseliyor

Girişken, ‘’Kaynağı belirsiz paraların 
şehre girişinin Suriye’deki son 
gelişmelerle birlikte önümüzdeki 
dönem daha da yoğunlaşabileceğinden 
endişe ediyoruz. Bu paralar genellikle 
toplumun ve geniş kitlelerine yararına 
kullanılmıyor.  Yeni zengin sınıflar 
ortaya çıkıyor. Kontrolsüz para 
girişinin etkisiyle fiyatlar yükseliyor. 
Olan; mülk sahibi olmayan, kendi 
emeği ile geçinmek zorunda kalan 
hassas, kırılgan geniş kesimlere oluyor’’ 
tespitini yaptı. 

Antep, ülkenin en pahalı 
şehirleri arasında yer 

almayı sürdürecek
Çok kötü standartlardaki konutların 

7 ile 15 bin lira arasında kiraya 
verildiğini sözlerine ekleyen Girişken, 
‘’Önümüzdeki dönemde Gaziantep’teki 
koşulların toplumun büyük bir kesimi 
lehine değişeceğini düşünmüyorum. 
Suriye’deki gelişmeler, nasıl bir şehir ile 
karşı karşıya kalacağımız konusunda 
belirleyici olacak. Hızla yükselen 
kalabalık nüfusun yarattığı pahalılığın 
bir süre daha devam edecek. Dolayısıyla 
şehir ülkenin en pahalı şehirleri 
arasında yer almayı sürdürecek’’ 
açıklamasını yaptı. 2’DEH. Özgür Girişken

Çift maaşlı müdürler, seçilmiş kadrolar… 

PTT, liyakatsiz yandaşlar 
için arpalığa çevrilmiş

4’TE

Halkın 73,6’sı 
hükümetin ekonomi 
politikalarını 
başarısız buluyor

AREA Araştırma, 
"Ocak 2025Türkiye 
Siyasi Gündem 
Araştırması"nın 
sonuçlarını 
paylaştı

Barajların kirli suları ile yetişen 
zehirli ürünleri yiyoruz

4’TE

İbrahim 
Ümit

2 kaçakçı yakalandı
Gaziantep’te jandarma ekiplerinin 

çalışmaları sonucu 800 bin TL değerinde 
kaçak malzeme ele geçirilirken 2 şüpheli 
hakkında yasal işlem başlatıldı.
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
NEHİR ECZANESİ

Ünaldı Mah. Hasip Düri Cad. No:56(Ulucanlar Camii 
Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0 3422250090
DEVECI ECZANESI

Cumhuriyet Sağlık Ocağı Karşısı(19 Mayıs Lise Civ.-
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/ ŞAHİNBEY
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No:1BB(ŞAHİNBEY MİLLET CAMİİ GİRİŞ TARAFI/ 

ERCAN OYUNCAK, TAMBU BAKLAVA ARKA 
SOKAĞI) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0545 728 38 27
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Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0545 179 77 27

SAGLIK ECZANESİ
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ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 4720064
ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER

BAHAR YILDIZ Eczanesi
Mücahitler mah. 52060 nolu sok. no:5/B Şehitkamil 
Gaziantep (Medicalpark hastanesi poliklinik girişi 

karşısı-Eski Primer hastanesi karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423233013
DOSTLAR ECZANESI

Değirmiçem Mah. Ökkeş Bahri Cad. No:7 (Topkapı 
Sarayı Restaurantı Arkası) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 68 88
B. YEŞİM ECZANESİ

İbrahimli Mh..Sehriban Ozbiçer Sağ. Ocağı .(Emine 
Nakıboğlu Koleji Civ.-Market Oli Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 341 0619
AYCAN ECZANESİ

Fevzi Çakmak Bul.N:38/A(25 Aralık Devlet Hastanesi 
Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 339 50 21
ATAOGLU ECZANESI

Çıksorut 29 Ekim Mh. Maaşkuyu Cd.(Fatih Camii 
Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 2252646
BAYSAL ECZANESİ

BOYNO MAH. ŞEHİT PİDE CAD. NO:114/A 
ŞEHİTKAMİL/GAZİANTEP / ŞEHİTKAMİL

BEYLERBEYİ ECZANESİ
Fıstıklık Mahallesi Turgut Özal Bulvarı No:274/A 

(BEYKENT KAVŞAĞI ÖNCESİ ANAYOL ÜZERİ YENİ 
STADYUM CİVARI ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0506 172 36 36
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Prof. Dr. Bingür Sönmez’e bir 
arkadaşı yollamış.

Okuyunca çok duygulandım, sizin de 
okumanızı istedim.

 “Ben de bir çocuk hikâyesi 
anlatayım.

Sakarya Savaşları’nın ilk günleriydi. 
İstanbul büyük bir heyecan içinde 
savaşın sonunu bekliyordu. İstanbul 
Hilâl-i AhmerŞubesi (Kızılay), 
kendiliğinden İstanbul’da birkaç yerde 
Anadolu’ya bir yardım kampanyası 
başlattı.

 Şubelerin önünde uzun kuyruklar 
oluşuyor, herkes gönlünden ne koparsa 
veriyordu.

“Yaz, tüccar Mehmet Bey, on lira 
lira!”, “Yaz, Tapu Katibi Süleyman 
Efendi, yirmi lira!”, “Yaz Defterdar 
Hasan Paşa, elli lira!..” diyerek herkes 
birbiriyle yarışıyordu.

 Bu şubelerden birinde, sıraya 11-
12 yaşlarında bir de simitçi çocuk 
girmişti. O gün bütün simitlerini 

satmış, koltuğunun altına tablasını 
koymuş, diğer elinde de tablayı 
koyduğu sehpayı tutuyordu. Sıra 
ona geldiğinde yardımları toplayıp 
kaydeden Hilâl-i Ahmer memuru, 
“Sen ne arıyorsun burada. Çık 
sıradan!..” diye çocuğu azarladı.

 Çocuk sıradan çıkıp, en arkaya geçti. 
Sıra yine ona geldi. Hilâl-i Ahmer 
memuru da yine: “Oğlum ne işin var 
burada. Sana çık sıradan demedim 
mi?”diye bağırdı. Çocuk yine en arkaya 
geçti. Sıra yine ona geldiğinde memur, 
“Gene mi sen?” diyerek yüzüne sert 
sert bakınca, çocuk bu sefer gururla 
başını dikerek bağırdı: “Yaz Simitçi 
Ali, on kuruş!..”

 Hilâl-i Ahmer memuru kalktı, 
göz yaşları içinde o günkü bütün 
kazancını, bütün servetini ordusuna 
yollayan, o küçücük çocuğun ellerini 
öperek bağrına bastı…

Kimse endişelenmesin, Simitçi Ali’ler 
var oldukça bu millet yok olmaz…”

Önceki gece oynanan 
Bayern Münih-Barcelona 
maçının yankıları bütün 
Avrupa’da sürüyor.

Futbol tarihine gececek 
kadar heyecanlı ve zevkli bir 
maçtı.

Dünyanın en iyi takımı 
olarak kabul edilen, ‘rüya 
takım’ Barcelona ile 
dünyanın en iyi futbolcusu 
Messi, Bayern Münih’in 
sahası Allianz Arena’da tam 4 
gol yedi ve perişan oldu.

 İspanyol gazeteleri ertesi 
gün maçı, ‘Tarihi bozgun,

Bir devrin kapanışı, En 
perişan gece, Karabasan’ 
başlıkları ile verdiler.

Gerçekten de kimse böyle 
bir netice beklemiyordu.

Almanlar, İspanyollar’ın 
topla oynamasına müsade 
ettiler ama kendi ceza 

alanlarına girmelerine hiç 
izin vermediler.

 Bayern Münih takımını 
eski futbolcularından Jupp 
Heynckes çalıştırıyor. 
Ama gelecek sezon 
takımı, Barcelona’nın eski 
hocasıGuardiola çalıştıracak.

Maçtan önce gazeteciler 
Heynckes’e, “Guardiola’yla 
konuşuyor musunuz?” diye 
sorunca, “Benim bu maç ile 
ilgili kimseyle konuşmama 
gerek yok. Biz Barcelona’yı 
iyi çalıştık!” demişti.

Gerçekten de iyi çalışmışlar, 
fizik gücü de olağanüstü olan 
Alman takımı, Barcelona’yı 
adeta sahadan sildi.

 Şampiyon Kulüpler 
Kupası’nda müthiş paralar 
dönüyor.

Seyircinin heyecanını 
bıktırmadan sürdürmek 
gerekiyor ki, show devam 
etsin!

Maçın hakemi Macar 
Viktor Kassai, kendisinden 
bekleneni fazlasıyla verdi. 
Bayern Münih’in 3 golünden 
ikisi faul, birisi de ofsayttı.

Bu maçı Barcelona’nın 
kaybetmesi gerekiyordu 
ki, heyecan doruğa çıksın, 
iddialar tavan yapsın.

 İnanın, bu işi yönetenler 
kimin şampiyon olacağını 
biliyor. Ama heyecanlanalım 
diye söylemiyorlar!

Seyirci sayısı artınca, para 
bollaşınca, iş müsabaka 
olmaktan çıkıp, bu hale 
geliyor.

Tıpkı savaşa ve barışa karar 
verenler gibi birileri de 
kimin kazanacağına karar 
veriyor.

Biz de heyecanlanıp, 
seyrediyoruz!

23 Nisan Çocuk Bayramı Harika bir maçtı…

Aykut Tuzcu’nun 
24 Nisan 2013

tarihli yazısıdır

22-24 Ocak 2025 tarihleri arasında 
26 ilde 18 yaş ve üzeri toplam 2 bin 
22 kişi ile yapılan ankette yurttaşlara, 
'Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sistemi'ni 
başarılı bulup bulmadıkları', 'CHP'li 
belediyelere yapılan operasyonlar' ve 
'iktidarın ekonomi politikaları' gibi çok 
sayıda soru yöneltildi.

Ankette yöneltilen sorular ve verilen 
yanıtlar şu şekilde: "'Cumhurbaşkanlığı 
Hükümet Sistemi'ni başarılı buluyor 
musunuz?" sorusuna yurttaşların 
yanıtı 'olumsuz' oldu. Sistemi “Başarılı” 
bulanların oranı yüzde 36,2, “başarısız” 
bulanların oranı ise  yüzde 60,1 olurken 
fikir belirtmeyenlerin oranı ise yüzde 
3,7.

Yurttaşlar “Anayasa'da bulunan 
'yalnızca 2 dönem cumhurbaşkanı 
seçilme kuralı' Recep Tayyip 
Erdoğan’ın yeniden aday olabilmesi 
için değiştirilmeli midir?" sorusuna 

ise, yüzde 65,3 ile 'hayır' yanıtı verdi. 
Erdoğan’ın yeniden aday olabilmesi için 
Anayasanın değiştirilmesi gerektiğini 
belirtenlerin oranı yüzde 29,7, Fikir 
belirtmeyenlerin oranı ise yüzde 5,0 
oldu.

Yurttaşların "Recep Tayyip Erdoğan 
ile ilgili genel olarak kanaatiniz nedir?" 
sorusuna verdikleri yanıt da dikkat çekti. 
Recep Tayyip Erdoğan ile ilgili genel 
olarak kanaati “olumlu” olanların oranı 
yüzde 42,2, “olumsuz” olanların oranı 
yüzde 54,6 iken fikir belirtmeyenlerin 
oranı ise yüzde 3,2 oldu.

"Hükümetin ekonomi politikasını 
başarılı buluyor musunuz?" sorusuna 
yurttaşların “Başarılı” bulanların oranı 
yüzde 24,3, “başarısız” bulanların 
oranı yüzde 73,6 olarak belirtildi. Fikir 
belirtmeyenlerin oranı ise yüzde 2,1.

"Beşiktaş Belediyesi’ne yapılan 
operasyonla ilgili kanaatiniz 

nedir?" sorusuna ise “yolsuzluk 
soruşturmasıdır” diyen yurttaşların 
oranı yüzde 30,7, “Siyasi davadır, 
asıl hedef Ekrem İmamoğlu’dur” 
diyenlerin oranı yüzde 46,6’dır. Fikir 
belirtmeyenlerin oranı ise yüzde 22,7 
olarak aktarıldı.

Ankette yurttaşların yüzde 67,1'i 
DEM Parti'nin İmralı'da Öcalan ile 
görüşmesine 'olumsuz' karşıladığını 
belirtti. DEM Parti heyetinin İmralı’da 
Abdullah Öcalan ile görüşmesini 
“olumlu” karşılayanların oranı yüzde 
26,9, “olumsuz” karşılayanların oranı 
yüzde 67,1. Fikir belirtmeyenlerin oranı 
ise yüzde 6,0 oldu.

Ankette, "Devlet Bahçeli ile ilgili genel 
olarak kanaatiniz nedir?" sorusuna ise 
“olumlu” diyenlerin oranının yüzde 
29,1, “olumsuz” diyenlerin oranının 
yüzde 65,8, fikir belirtmeyenlerin 
oranının ise yüzde 5,1 olduğu görüldü.

Araştırmadaki seçim anketinde 
katılımcılara "Bugün milletvekili seçimi 
olsa hangi partiye oy verirsiniz?" sorusu 
da yöneltildi.

"Toplam seçmen üzerinden dağılım" 
yapıldığında AKP yüzde 22.9 puan ile 
ilk sırada, CHP yüzde 22.7 puan ile 
ikinci sırada yer aldı.

MHP'nin puanı yüzde 7.4, DEM 
Parti'nin yüzde 6.3, Zafer Partisi'nin 
yüzde 5.9, İYİ Parti'nin yüzde 5.5, 
Yeniden Refah Partisi'nin yüzde 2.5 
puana ulaştığı görüldü.

"Geçerli oylar üzerinden dağılım" 
yapıldığında ise, AKP'nin puanı yüzde 
29.3, CHP'nin puanı ise yüzde 29.1 oldu.

Diğer partilerin oyu şu şekilde:
MHP: Yüzde 9.5
DEM Parti: Yüzde 8.1
Zafer Partisi: Yüzde 7.6
İYİ Parti: Yüzde 7
Yeniden Refah Partisi: Yüzde 3.2. 

cumhuriyet

AREA Araştırma, "Ocak 2025
Türkiye Siyasi Gündem Araştırması"nın sonuçlarını paylaştı

Halkın 73,6’sı hükümetin ekonomi 
politikalarını başarısız buluyor

AREA Araştırma'nın 26 ilde düzenlediği ankette çarpıcı sonuçlar çıktı. 
Ekonomi politikalarından rahatsız olan yurttaşlar, Cumhurbaşkanlığı sistemi 

ve Erdoğan'ın yeniden adaylık dayatmasına olumsuz bakıyor. Öte yandan CHP'ye 
yönelik operasyonlarda asıl hedefin Ekrem İmamoğlu olduğu görüşü öne çıkıyor.

Türkiye'de 16 milyon 864 
bin 733 işçiden 2 milyon 524 
bin 547'sinin sendika üyeliği 
bulunuyor. Türk Metal, 293 bin 
829 üyeyle tüm işçi sendikaları 
arasında ilk sırada yer alırken, en 
fazla işçinin yer aldığı iş kolu, 4 
milyon 469 bin 945 işçiyle ticaret, 
büro, eğitim ve güzel sanatlar 
oldu.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığının "6356 Sayılı 
Sendikalar ve Toplu İş Sözleşmesi 
Kanunu Gereğince; İşkollarındaki 
İşçi Sayıları ve Sendikaların Üye 
Sayılarına İlişkin 2025 Ocak Ayı 
İstatistikleri Hakkında Tebliğ"i 
Resmi Gazete'de yayımlandı.

Buna göre, 16 milyon 864 bin 

733 işçiden yüzde 14,97'sine 
denk gelen 2 milyon 524 
bin 547'si herhangi bir işçi 
sendikasına üye.

Toplam 20 iş kolu arasında en 
fazla işçinin yer aldığı iş kolu 
4 milyon 469 bin 945 işçiyle 
"ticaret, büro, eğitim ve güzel 
sanatlar" oldu. Bunu, 1 milyon 
987 bin 733 işçiyle "metal" ve 
1 milyon 741 bin 475 işçiyle 
"inşaat" iş kolları izledi.

Türk-Metal Sendikası sahip 
olduğu 293 bin 829 üyeyle 
tüm işçi sendikaları arasında 
ilk sırada yer aldı. Türk-Metal 
Sendikasını, 280 bin 769 üyeyle 
Hizmet-İş, 224 bin 289 üyeyle Öz 
Sağlık-İş takip etti. Artıgerçek

Türkiye'de işçilerin sadece 
yüzde 14,97'si sendikalı

Son istatistiklere göre, 2024'te kayıtlı işçi sayısı 16 
milyona çıktı. toplam işçi sayısının 2020'lerde kayıt 
dışıyla birlikte, yaklaşık 22-24 milyonla nüfusun yüzde 
28'ine yaklaştığı öngörülüyor. Sendikalı işçi oranıysa 
1970'lerdeki yüzde 25-30'un yarısına düştü: Yüzde 15.

Motorlu Taşıtlar Vergisi'nin ilk 
taksiti için ödeme süresi doluyor. 
Ödeme yapmayan araç sahiplerine 
gecikme faizi uygulanacak ve 
e-haciz riski doğacak.

Motorlu Taşıtlar Vergisi (MTV) 
için 2025 yılı ilk taksit ödeme 
dönemi 1 Ocak'ta başladı ve 31 
Ocak'ta sona erecek.

Milyonlarca araç sahibini 
ilgilendiren MTV ödemeleri, 
vergi daireleri, PTT ve 
banka şubelerinin yanı sıra 
bankaların internet siteleri ve 
mobil uygulamaları üzerinden 

gerçekleştirilebiliyor.
31 Ocak'a kadar ödeme 

yapmayanlara gecikme faizi 
uygulanacak

Belirtilen tarihe kadar ödeme 
yapılmadığında, gecikme faizi 
devreye girecek. Ayrıca vergi 
daireleri, ödenmeyen borçlar için 
e-haciz işlemi başlatabiliyor.

MTV ödemesi yapılmadan 
araç muayenesi yaptırılamıyor. 
Motorlu Taşıtlar Vergisi yılda iki 
kez, ocak ve temmuz aylarında 
olmak üzere, 2 eşit taksitte 
ödeniyor. Cumhuriyet

Ödenmeyen MTV borcuna e-haciz uygulanacak
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Sanayi ve Ticaret Bakanlığınca 
«Küçük Sanayinin Gelişmesi 
Fonundan» küçük sanayicilere 
verilmesi vadedilen kredilerin talep 
sahiplerine tebligat yapıldığı halde, 
Türkiye Halk Bankasının talimat 
vermemesi nedeniyle ödenmediği 
belirtildi.

Gaziantep Ticaret ve Sanayi Odası 
ile kredi isteminde bulunan küçük 
sanayicilerden edindiğimiz bilgilere 
göre, krediler, 3 Haziran 1985 tarihli 
Küçük Sanatkarlar Sanayi Bölgeleri 
ve Siteler Genel Müdürlüğünün 
yazısı ile desteklendi. Kredi almak 
için başvuran bin kadar kişiden 
50'ye yakınına tebligat gönderildi.

Tebligatta birkaç gün içerisinde 
küçük sanayicilere ilgili Halk 
Bankası şubelerinden bildirimde 
bulunulacağı belirtildi. Bankanın 
bildirim tarihinden itibaren 
belirtilen süre içerisinde, 

müracaatta bulunulması gerektiği, 
aksi taktirde kredi hakkının 
kaybedileceği bildirildi. 

Aradan zaman geçmesine rağmen 
ilgili bankadan konuyla ilgili çağrı 
yapılmadığı öğrenildi. Banka 
yetkilileriyle yapılan görüşmelerde, 
«İlgili mercilerden tebligatın 
gelmediği dolayısıyla işlem yapma 
yetkilerinin olmadığı» belirtildi.

Kredi talebine olumlu yanıt 
geldiği halde kredi alamadıklarını 
belirten Enver Ataseven bu konuda 
şunları söyledi: «Türkiye genelinde 
birçok sanayiciyi içine alan bu kredi 
3 yıl vadeli, 6 aylık eşit taksitti, 
yüzde 15 faizli işletme kredisidir. 
1982 Kasım ayı Resmi Gazete de 
yayınlanarak pek çok sanayiciyi 
kapsamına alan kredi, aradan 3 yıl 
geçmesine rağmen elimize geçmedi. 
Paranın değeri düştü. Tek dileğimiz 
kredinin biran önce verilmektedir.»

Küçük sanayici: ‘Verilmesi Küçük sanayici: ‘Verilmesi 
vadedilen kredi neden verilmiyor’? vadedilen kredi neden verilmiyor’? 

Halk Bankası yetkilileri; işlem yapmayacaklarını söylediler 15 Ağustos tarihinde açılacak olan 
Gaziantep fuarında geçen yıllara göre 
hiçbir gelişme yapılamıyor. Bir süre 
önce Ticaret ve Sanayi Odası tarafından, 
fuarın daha geniş çaplı ve düzenli bir 
şekilde olabilmesi için belediyeden bir 
komite kurulması istenmişti.

Bu amaçla kurulan komitede, birtakım 
kararlar alındı. Komite kararları 
arasında fuarın açık olduğu süreler 
içinde, bir festival düzenlenmesi, 
iki tane açık hava kültür merkezleri 
kurulması ve yabancı firmalarında fuara 
iştirak etmesi bulunuyordu. 

Gaziantep'i Tanıtma ve Kültür 
Derneği'nin de fuar için değişik 
ülkelerle temas kurduğu açıklandı.

Ancak açık hava kültür 
merkezlerinden birinin, belediye 
encümeninde kabul edilmesine rağmen, 
fuar komitesinin aldığı kararlar, belediye 
tarafından olumlu karşılanmayınca, 
Ticaret ve Sanayi Odasının fuar 

komitesinden çekildiği açıklandı.
Komite kararlan uyarınca Ortadoğu 

Ticaret Merkezinin de fuara katılması 
istenmişti. Ancak Fuar içindeki 
Sergi Sarayının, fuarın açık olduğu 
süreler içinde de düğün salonu olarak 
kullanılması konusunda belediyenin 
katı tutumunun buna engel olduğu 
öğrenildi.

Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
tarafından organize edilen fuarda, 
geçmiş yıllara göre hiç bir önemli 
yenilik olmadığı ilgililerce ifade edildi.

Şimdiye kadar fuar için 68 firma 
müracaat etti. Bu firmalar arasında 
İstanbul, Eskişehir, Ankara ve Elâzığ 
firmaları da bulunuyor.

Yetkililer şu anda boşta 15-20 tane 
yer olduğunu, bunun dışındaki 
müracaatların kabul edilemeyeceğini 
bildirdiler.

Fuar 15 Ağustos -15 Eylül tarihleri 
arasında açık kalacak.

Fuar belediyenin azizliğine uğradı 

Sergi Sarayı fuar süresince de 
düğün salonu olarak kullanılacak

Gaziantep Fuarı bu yıl belediyenin azizliğine uğradı. Sergi 
Sarayı fuar süresince de düğün salonu olarak kullanılacak. 

Taze Antep fıstığının yetişip, piyasaya 
çıktığı şu günlerde fıstığın üzerindeki 
yumuşak kabuktan reçel yapılabildiği 
belirtildi.

Antep fıstığının kabak çekirdeğinden 
ucuz satılması nedeniyle fıstığı çeşitli 
şekillerde değerlendirmek isteğinin 
vatandaşlarda oluşması gerektiği 
söylendi.

Gazetemiz yazarı, botanik araştırmacı 
İlhan Arslanyürek, yeni buluş Antep 
fıstığı reçeli için şunları açıkladı. 
«Reçel türünü Ziraat Araştırma 

Müdüründen öğrendim. Buna göre 
reçel şöyle yapılıyor: Fıstık üzerindeki 
yumuşak kabuk ayrı bir kaba alınarak, 
kaynatılacak. Kaynatıldıktan sonra 
süzülerek üzerindeki zarlar soyulacak. 
Üzerine bir kilo koyu şeker şerbeti, 100 
gram kabuk hesaplanarak katılacak. Daha 
sonra kavanozlara koyulacak.»

Arslanyürek, «Mis gibi kokan Antep 
fıstığı reçelini afiyetle yiyin, Gaziantep 
dışındaki akrabalarınıza götürün, 
bilmeyenlere tarif edin, yeni reçel 
türünün yaygınlaşmasını sağlayın» diyor.

Antep fıstığı kabuğundan reçel yapılıyor

Bültende bulaşıcı hastalıklarda bir 
gerilemenin olduğu belirtiliyor. Bunun da 
düzenli çalışma, alınan koruyucu tedbirler ve 
bulaşıcı hastalıklardan korunma çareleri ile 
ilgili eğitim çalışmalarının yoğun olmasından 
kaynaklandığı söyleniyor. Bu çalışmalar sonucu 
yaz ve sonbahar aylarında artış gösteren 
bağırsak enfeksiyonu, sarılık, tifo gibi bulaşıcı 
hastalıkların düşüş gösterdiği öğrenildi. 

Bulaşıcı hastalık mikroplarının sıcakta 
çoğalacağı beklendiğinden, koruyucu tedbirler 
alınmasına başlandığı belirtildi. Mevsim gereği 
kızamık ve boğmaca artması beklenirken fazla 
artış görülmemiştir. Ayrıca bültende kuduz 
hastalığına yakalanan olmadığı belirtildi.

“Bulaşıcı hastalık 
sayısı azalıyor” 

Sağlık ve Sosyal Yardım 
Müdürlüğü 1. üç aylık çalışmalarıyla 

ilgili bir basın bülteni yayınladı. 

Yeşilova Mahallesi Münih 
Paşa caddesi bitiminde 
yanlışlıkla açılan kanalizasyon 
çevre evlerinde çöp atması ile 
pislik yuvası haline geldi.

Tekel Fabrikası yanında 
boru döşemek için bir kanal 
açıldı. Yanlışlıkla bir de 
kanalizasyon açıldı. Kanal 
kapandı, kanalizasyon açık 

bırakıldı. Şimdi ise pislik yuvası 
haline geldi. Sokakta oturanlar 
«Anlamadık gitti. Yanlışlıkla 
açılıyor, kapatılmıyor. Şimdi 
sinek ve sivrisinek yuvası oldu. 
Bir kısım vatandaşların çöpleri 
kanalizasyona atması da cabası. 
Koku ve sinekten durulmuyor. 
Yetkililer buna bir çare bulsun» 
dediler.

Unutulan kanalizasyon 
pislik yuvası oldu

Türk Standartlar Enstitüsü, cuma günü 
Ticaret ve Sanayi Odasında yapılan toplantıda 
iş sahiplerine bilgi verecek. 

TSE’nin tanımı, çalışmaları, ambalaj 
standardının izahı, ithal malına uygulanan 
işlemler, TSE markası ve alınış şekli hakkında 
bilgi verilecek. 

Toplantının saat 10. 00 da yapılacağı ve iş 
sahiplerinin toplantıya katılmasının çok yararlı 
olacağı önemle vurgulanıyor.

TSE iş sahiplerini 
aydınlatacak 

Geleceği çok iyi görmüş!
Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 

Güzelbey'in yerel seçimler öncesinde 
halka dağıtılan "15 Ana Proje 
Paketimiz" adını taşıyan broşürde. 
"Bugün Gaziantep'in alt yapısının 
yüzde 60'ı eksik ve bozuktur. Halkımız 
delik deşik yollarda, çukurlarla dolu 
tüküren kaldırımlarda yürürken adeta 
cambazlık yapmakta; bozuk kalitesiz 
ve eksik asfaltlar, en ufak bir yağışta 
dolup taşan yağmur logarları, her 
alt yapı hizmetinde eşilip bırakılan 
ve defalarca yandaşlara ihale edilen 
yollar, kaldırımlar; bu bozuk ve 
çarpık alt yapının çirkin manzarasını 
sergilemektedir" sözlerinin şu andaki 
Maarif Kavşağı'nı tarif ettiğini 
söylerken, "Bir belediye başkanının 
geleceği bu kadar iyi görmesi büyük 
şans doğrusu!" diye konuştu.

İki yılda kentin tüm alt yapısını 
bitirmeye söz vermişti

Güzelbey'in ayrı broşürde, 

"Gaziantep'in doğru dürüst bir alt 
yapı planı yok. Alt yapı Koordinasyon 
Merkezi çalıştırılmamaktadır. 
Gaziantep'in alt yapısı, doğalgaz 
şebekesi ile birlikte 2 yılda gerçek 
anlamda yüzde yüz tamamlanacaktır" 
şeklindeki açıklamalarını da hatırlatan 
vatandaşlar, "Güzelbey göreve 
geleli 1.5 sene oldu. Demek ki bu 
açıklamaya göre altı ay daha dişimizi 
sıkarsak kentin alt yapısı yüzde 100 
bitirilmiş olacak. Biz kentin alt yapısını 
falan unuttuk. Böyle bir yönetimle 
belediyenin hizmet vermesi imkânsız. 
Önce trilyonlar harcadıkları küçücük 
bir kavşağı doğru dürüst yapsınlar" 
dedi.

Maarif Kavşağı halen bitirilemedi
Alt geçidin trafik sorununu 

çözmediğini de kaydeden vatandaşlar, 
"Belediye başkanı alt geçidi üç ayda 
tamamlamakla övünüyor. Daha dün, 
ara refüj yaya geçişini önlemek için 
demirle kapatıldı. 5 Metrekare süs 

mozaiğin getirilip yerine konulması 5 
ayda tamamlandı. Kaldırımların hali 
yürekler acısı. İçinde azıcık vicdanı 
merhameti olan insan vatandaşın 
parasını bu kadar hor kullanmaz" diye 
konuştu.

Bu fotoğrafların altına yazı 
yazmaya ne gerek var? 

Balıklı Parkı önünden, Bedesten'e 
kadar kaldırımların durumunu 
görüntüleyen Sabah muhabirine 
konuşan vatandaşlar, bu durumu nasıl 
değerlendirdikleri sorulduğunda, 
"Siz şu kaldırımların rezaletini çekip 
gazeteye basın. Zaten altına bir şey 
yazmaya gerek kalmaz. Adam olan 
ne denmek istendiğini anlayacaktır. 
Anlamayana söylenecek söz yok. 
Yazık bu paralar bizim cebimizden 
çıkıyor. Dünyanın en cahil, en bilinçsiz 
adamını getirip gösterseniz, bu nasıl 
kaldırım diye size sorar. Ama, belediye 
başkanının umurunda değil" şeklinde 
yanıt verdi.

Trilyonlar bu kaldırımlara harcandıTrilyonlar bu kaldırımlara harcandı
Büyükşehir Belediyesi tarafından üç ayda bitirilmekle övünülen Maarif Kavşağı'nda 

kaldırımların hali yürekler acısı. 2.8 Trilyona ihale edilen, ancak yapılan ek işlerle 
müteahhit firmaya bazı kesimlerce 10, bazı kesimlerce de 15 trilyon ödendiği söylenen 
Maarif Kavşağı'nda kaldırımların halini gören vatandaşlar belediyeye ateş püskürüyor. 

1. Zeugma Kültür ve Turizm 
Festivali yarın başlıyor

Nizip Belediye Başkanı 
Hacı Fevzi Akdoğan, yaptığı 
açıklamada, bu yıl ilkini 
düzenledikleri festivali geleneksel 
hale getireceklerini söyledi.

Hedeflerinin festival sayesinde 
kamuoyunun dikkatini Gaziantep'e 
ve Zeugma'ya çekmek olduğunu 
ifade eden Akdoğan, şöyle konuştu: 
"Zeugma'nın daha etkin tanıtımı 
için düzenlediğimiz festivalin 
Gaziantep ve Nizip'in turizm 
potansiyelini artırmak bakımından 
önemli olacağına inanıyorum. Bu 
yıl ilkini düzenleyeceğimiz festivale 

Gaziantep dışından da çok sayıda 
kişinin katılımını bekliyoruz. Festival 
kapsamında Nizip'e gelen konuklarımızı 
en iyi şekilde ağırlayacağız."

Gaziantep'in önemli kültür mirasları 
arasında bulunan Zeugma Antik 
Kenti'nin etkin bir şekilde tanıtımını 
amaçlayan festival kapsamında Zeugma 
gezisi, yelken ve Birecik Baraj Gölü'ne 
dalış gösterisi yapılacak.

Kasım Böler ve Maruf Marufoğlu adlı 
hayırsever işadamlarının yaptıracağı 
bir okul ve sağlık ocağının protokol 
töreninde konuşan Vali Bilgin, 2004 
yılında başlattıkları "Okul Yap Adını 
Yaşat" kampanyası kapsamında bugüne 
kadar 24 okul ve 445 derslik yapıldığını, 
bu dersliklerin bazılarının ise inşaatının 
hala sürdürüldüğünü kaydetti.

Kampanyaya olumlu yanıt veren birçok 
işadamından biri olan Maruf Marufoğlu 
adlı Nizipli işadamının Nizip'te birden 
çok okul yaptırdığını şimdi de sağlık 
ocağı yaptıracağını belirten Bilgin, 
şöyle konuştu: "Maruf Marufoğlu adlı 
işadamımız, Nizip ilçemizde modern 
bir sağlık ocağı, Kasım Böler ise dayısı 
Yılmaz Çetin Sözmen'in adına 9 
derslikli ilköğretim okulu yaptıracak. 
Eğitim ve sağlıkta daha etkin ve daha 
yaygın hizmet verebilmemiz için 

hayırseverlerin desteği çok önemli. 
Hayırsever işadamlarımız tarafından 
yaptırılacak sağlık ocağı ile ilköğretim 
okulu bir yılda tamamlanıp hizmete 
girecek."

Hayırsever işadamı Maruf Marufoğlu 
da daha önce de birçok okul yaptırdığını 
belirterek, sağlık ocağı yaptıracağı için 
mutlu olduğunu ifade etti.

Kasım Böler ise eğitimin çok önemli 
olduğunun herkes tarafından kabul 
edildiğini, bir okul yaptırarak eğitime 
destek olmayı hedeflediğini belirtti.

Daha sonra, Vali Bilgin, İl Milli Eğitim 
Müdür Vekili Fikret Atak ile hayırsever 
işadamları Marufoğlu ve Böler, 
protokolleri imzaladı.

Fatih Sultan Mahallesi'nde yaptırılacak 
9 derslikli ilköğretim okulu ile Nizip 
Toplu Konut Bölgesi'nde yaptırılacak 
sağlık ocağı, gelecek yıl hizmete girecek.

Hayırseverlerin katkısıyla 24 okul 445 derslik yapıldı
Vali Lütfullah Bilgin, hayırseverlerin desteğiyle sağlık ve 

eğitim alanında önemli yatırımlar yaptıklarını söyledi.

Milli Eğitim Müdür Vekili Mürsel 
Köse, okullarda kayıtların erkene 
alındığını anımsatarak, okul 
müdürlerinin velilerden kayıt sırasında 
kesinlikle para istememelerini istedi.

Köse, daha önceki yıllarda 15 
Ağustos-15 Eylül tarihleri arasında okul 
kayıtlarının yapıldığını ancak bu yıl bu 
sürenin ilköğretim okulu kayıtlarında 2 
ay öne alındığını söyledi.

Kayıt tarihinin yaz tatiline 
rastlaması nedeniyle bir çok velinin 
çocuklarının kaydı için tatilini yarı 
kesip döndüklerini ya da tatillerini 
tümüyle iptal edip kayıt dönemini 
memleketlerinde geçirdiklerine dikkati 

çeken Köse, şunları söyledi: "Milli 
Eğitim Bakanlığı velilerden uzun 
yıllardır gelen bu şikayetleri dikkate 
alıp ilköğretim okullarında kayıtları 
iki ay erkene aldı. 1 Haziran 2005 
günü başlayan kayıtlar ağustos ayı 
sonuna kadar devam edecek. Kayıtlar 
sırasında okul idarecileri velilerden 
bağış adı altında kesinlikle zorla 
para istemeyecekler. Millî Eğitim 
Bakanlığı'nın bu konudaki genelgesini 
ilgi gösterip tüm okul müdürlerine 
gerekli uyarı yazısını gönderdik. 
Ancak maddi durumu iyi olan veliler 
tamamen kendi istekleri doğrultusunda 
okullarımıza bağış yapabilecekler."

Kayıt sırasında velilerden kesinlikle para istemeyin
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Osmanlı devleti zamanında bütün 
hukuk işleri KADI efendiler tarafından 
yürütülürmüş. Kadı efendilerin koyu renkte 
cüppeleri bulunurmuş. Yakaları olmayan 
bu cüppeler kaftan biçiminde, yerlere kadar 
uzun, gizli cepleri olurmuş. Cepler dışardan 
görünmeyecek biçimde tasarlanırmış. Bu 
giysilerin bellerine de ‘Murassa Kemer’ 
bağlanırmış. Kemer bir yerde KADI efendinin 
ne kadar varlıklı olduğunun bir işareti 
olarak özel taşlarla süslü olurmuş. Bilhassa 
KAPİTİLASYON’ların geçerli olduğu 
dönemlerde Osmanlı’nın başkenti İstanbul’a 
her ülkeden kumaşlar, süs eşyaları getirilirmiş. 
Ancak gayri Müslüm tebaanın, KADILIK 
görevi yapması makbul olmazmış. 

Kadılar HOTOZ, bir başka deyişler SERPUŞ 
olarak başlarına giydikleri sarıkların bağlanış 
biçimleri de değişik olurmuş. Yani KADI 
efendinin giyinişinden, herkes onun kanun 
insanı olduğunu anlarmış. Kadı efendinin 
kaftanındaki gizli cep makul sınırlar içinde 
bir büyüklüğe sahipmiş. Kadılar alenen rüşvet 
almazlarmış. Ancak yan ceplerine konulanlara 
da itiraz etmezlermiş. Hukuk ve Hak Kadının 
vicdanına dayalı bir şekilde hakkaniyetli 
olurmuş.  Ancak bir deyim vardır ya ‘SEN 
ONU BENİM YAN CEBİME KOY’ derler 
ya, bu yan cep KADI’ların elden almadığı 
rüşvetin konulduğu yan cep. 

Bir dönem Saray’ı Fransa’dan gelen terziler 
giydirmiş. Bunların içinde en öne çıkanı ise 
1690 lı senelerde Madam FAVART olmuş. 

Kimin ne cins kıyafet giymesi gerektiği, belli 
kurallara tabii olduğu gibi, mevsimlere göre 
de değişirmiş. Bilhassa ENDERUN da dört 
mevsim değişik giysi giyilmesi adet olmuş. Kış 
ve yaz giysi renkleri de değişirmiş. Genelde 
kışın koyu renk yazın ise açık renk hakim 
olurmuş. Kimi giysilerde, bilhassa KADI’larda 
göğse uzanan yakalara kürk konulması, varlık 
göstergesi olurmuş. Bu giysilere bürünen 
kadıların da rüşvetleri yüklü olurmuş.  İslam 
Hukukuna uzanan ‘CİZYE’, SASANİ, 
BİZANS, ROMA, YAHUDİ hukukuna 
dayanır. Cizye aslında her yerde uygulanan 
haraç veya rüşvet olarak da yorumlanabilir. 

Osmanlı tarih boyunca tükendi. 
Tükenmesinin nedenleri içinde belki CİZYE 
en önemli bir yer tuttuğu muhakkak. Son 
Osmanlı Padişahı Mehmed Vahdettin, 
17 Kasım 1922 de, bir İngiliz gemisi 
‘MALAYA’ ile İstanbul’u terk ederek gittiğini 
de bilmekteyiz. Çürüyen bir Osmanlı 
İmparatorluğunun ana nedenleri içinde 
RÜŞVET önemli bir yer tutar. 

Anadolu’da kurulan genç 
Cumhuriyet’imizde, üzülerek söylemek 
isterim ki, Osmanlı Devleti’nin yok olmasına 
sebep olan CİZYE’den kurtulamadığımız 
ayandır.  

Genlerimize işlemiş bulunan bu mikroptan 
hala kurtulamıyoruz. Nereye baksam, hangi 
kapağı kaldırsam, hangi kapıyı açsam buram 
buram CİZYE kokmakta. Biz bu beladan ne 
zaman kurtulabiliriz diye hep düşünürüm. 
Ne zaman bir olumsuz olay olsa ülkemde, 
taşı kaldırdığınızda mutlaka bir CİZYE 
bulursunuz. 

Adam bir proje yapmış, İZMİR 
ALSANCAK semtinde, bir otel projesi. 
Verilen ruhsatta 5 kat olarak yazılmış. Proje 
sahibi 5’in başına 1 koymuş kendiliğinden, 
15 katlı bina çıkmış ortaya. Kontrole gelen 
memurlara, her seferinde, rüşvet vermiş ve 
15 katlı binayı bitirmiş. Binaya ruhsat bile 
vermişler. Memurlar hukuk önünde hesap bile 
vermemiş. 

Son 15 senede 9 tren kazası meydana gelmiş, 
132 vatandaşımız hayatını kaybetmiş. Bir 
insan   ülkemizde nasıl yetişmekte, evladı olan 
bilir.

Bütün bu kazalarda işletmeyi yürüten 
memurlardan 1 tanesi bile sorumlu 
tutulmamış, Ulaştırma bakanı soruşturmanın 
selameti bakımından görevinden istifa 
etmemişti. 

Yeni doğan bebekler çetesi olarak bilinen 
ve bir eski Sağlık Bakanının sahibi olduğu 
bir hastanenin de içinde olduğu çirkin 
kanlı para kazanma yöntemi içinde 1 tane 
sağlık Bakanlığından veya Sosyal Sigorta 
Kurumundan mesul memur tutuklanmaması, 
sizce CİZYE’ ye mi dayanmakta?

Bolu Kartalkaya’da meydana gelen, otel 
yangınında, 79 canımız hayattan koptu. 
Yüreğimiz yanmakta. Yangın konusunda 
çok eksiği olan bu otele işletme ruhsatı bile 
verilmiş.  Birinci dereceden sorumlu olan 
Bakanlık yetkililerinden bir veya birkaçı, 
hukuk önünde hesap vermesi gerekirken, 
ekrana çıkıp halka ‘yangından belediye 
sorumludur’ diye topu başkasına atan 
insanların, hala sandalyelerini korumasına 
lanet etmekteyim. Çok sevdiğim dostlarımızı 
kaybettik. Ne uğruna öldüler?  

Osmangazi Köprüsü’nde çalışan haysiyet 
sahibi Japon Mühendisi KİSHİ RYOİCHİ, 
Mart 2015 yılında köprü inşaatında çelik 
halatın kopmasından kendini sorumlu 
tutarak, bileklerini ve boğazını keserek intihar 
etmişti.

Birilerinin dağıttığı CİZYE ile ihmal 
edilen yangın önlemlerini görmezliğe gelen 
sorumluların varlığı, canımızı acıtmakta, 
yeter artık, bu kafadan kurtulun, insanların 
yaşama hakkını ellerinden almayın.  Bakan 
bile olsanız, varsa hatanız çekilin kenara, 
sorumlulardan hukuk hesap sorsun, yan 
cebe bir şey koymayın diye bir sözüm geldi 
söyledim hem nalına hem mıhına.

Artış, hem sosyal devlet anlayışına 
hem de Anayasa’ya aykırı

Yılmaz, ‘’Asgari ücrete yüzde 30, 
emeklilere yüzde 15,75, memura ise 
yüzde 11 oranında zam yapıldığı bir 
dönemde muayene ücretlerine bu kadar 
yüksek bir miktarda artış yapılması 
kesinlikle kabul edilemez. Bu şekilde 
halkın doktora ve sağlığa ulaşma hakkı 
engellenmiş oluyor. Anayasa’nın 3’üncü 
maddesinde sosyal devlete vurgu yapılır. 
Bu artış, sosyal devlet anlayışına hem de 
Anayasa’ya aykırı’’ tespitini yaptı. 

Açıklanan zam oranı en 
enflasyon ne halkın alım gücü 

ile izah edilemez
‘Açıklanan zam oranı en enflasyon 

ne halkın alım gücü ile izah edilemez’ 
diyen Yılmaz, yapılan zam artışının 
geri çekilmesini istedi. ‘’Hasta 
olanların sayısının artmasının en 
önemli etkenlerinden biri de sağlık 
beslenilmemesi dolayısıyla insanlar, 
sağlıklı beslenemedikleri için hasta 
oluyorlar. Doğalgaz ve elektrik 
faturalarının yükseldiği ve yaşamın 
ağırlaştığı bir ortamda sağlığa yapılan 
zam beraberinde hastalıkların daha da 
artmasına ve insanlarımızın daha fazla 
hastalanmasına yol açacak’’ uyarısında 
bulundu. 

Halkımızın bunun altından 
kalkmasının mümkünatı yok

Yapılan zammı fahiş olarak 
değerlendiren Başkan Yılmaz, 
‘’Sosyal Güvenlik Kurumu, 8 yıldan 
beri muayene ücretlerine zam 
yapmadıklarını söyleyerek savunma 
yapıyor. 8 yıldan beri artış yapılmazken 
bir anda böyle bir zam yapılır mı? 
Vatandaş, doktora nasıl gidecek? 
Örneğin; 4 kişilik bir ailenin ayda birer 
defa doktora gittiğini düşünürsek, 
yüksek meblağda sadece muayene 
ücreti ödeyecekler. Bunun dışında ilaç 
fiyat farkı ve katılım payı ödeyecek. 
Sonuç olarak halkımızın bunun 
altından kalkmasının mümkünatı yok’’ 
açıklamasını yaptı. 

Devletin kendi harcamalarını
kısıtlaması gerekiyor

Devletin kendi harcamalarını 
kısıtlaması gerektiğini sözlerine ekleyen 
Yılmaz, ‘’Harcamaların kısılmasından 
kastığımız büyük yatırımlar. 1,5 
milyar dolara yapılacak bir köprüye 
geçiş garantili olarak 15 milyar dolara 
ödeniyor. Böyle bir şey olabilir mi? 
Bu tür politikalar, vatandaşa muayene 
ücreti, ilaç katılım payı, vergi, elektrik 
ve doğalgaz zammı olarak geri dönüyor’’ 
ifadelerini kullandı. Haber Merkezi 

Vatandaşın hekime ve hastanelere 
ulaşması artık çok daha zor

Adli istatistiklere yansıyan rakamlara göre çocuğa 
yönelik cinsel sömürü suç sayıları en yüksek oran 
Marmara Bölgesinde, en düşük oran ise Doğu 
Anadolu Bölgesinde. Buna karşılık, en yüksek 
mahkûmiyet oranları yüzde 60 ile Ege Bölgesinde, 
en düşüğü ise yüzde 47 ile Güneydoğu Anadolu 
Bölgesindedir. Ancak bu rakamlar tartışmalı. Çünkü 
veriler bildirimlere dayanmaktadır, bildirilmeyen 
ve gizlenen vakaların sayısının çok fazla olduğu iyi 
biliniyor’’ dedi. 

Hukuki ve yasal düzenlemeler yapılmalı
Çocuğa yönelik cinsel istismar ve cinsel şiddete 

karşı olumlu sonuçlar alınabileceğini sözlerine 
ekleyen Özpolat, ‘’Derhal hukuki ve yasal 
düzenlemeler yapılmalı ve kalıcı sonuçlar için 

tüm toplumsal ve kurumsal dinamiklerle işbirliği 
sağlanmalı. Çocuğa yönelik cinsel istismarla 
ilgili yargılamaların mümkün olduğunca hızlı bir 
şekilde yürütülmesi ve bir şikâyet veya ihbarda 
bulunulduktan sonra gecikme olmaksızın 
tedbirler alınmalı. Çocuğa yönelik cinsel istismar 
mağdurlarının hassas durumlarını dikkate alacak 
şekilde ifade verme olanakları sağlamalı’’ çağrısında 
bulundu. 

İstanbul Sözleşmesi ve eş nitelikteki 
koruyucu ve yaşatıcı yasalar uygulanmalı

Özpolat, ‘’Çocuğa yönelik cinsel istismar 
vakalarında etkin soruşturmalar için gerekli hukuki 
önlemler sağlanmalı ve bu tür vakalarda etkin 
soruşturma yapılmasını sağlamak için yeni bir eylem 

planı geliştirilmelidir. Cezasızlık uygulamalarının 
suçluyu cesaretlendirdiği ortaya çıkmıştır, bunun 
için hukuki yaptırımlar yumuşatılmadan ve 
gerekçelendirilmeden uygulanmalı. Caydırıcı 
kanunlar düzenlenmeli. Çocuklara cinsellik 
konusunda eğitim verilerek hakları ve başvuru 
noktaları öğretilmeli, ebeveynler de bu eğitimlere 
dâhil edilmeli. Okul sosyal hizmeti ve rehberliği etkin 
hale getirilmeli. Çocuklar ve aileleri için ücretsiz, 
erişimi kolay sosyal ve psikolojik destek sağlayan 
nitelikli merkezi ağlar çoğaltılmalı. Anasınıfından 
başlanmak üzere toplumsal cinsiyet eğitimleri 
okullarda uygulanmalı. İstanbul Sözleşmesi ve eş 
nitelikteki koruyucu ve yaşatıcı yasalar uygulanmalı’’ 
şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Son 9 yılda ‘Çocukların cinsel istismarı’ 
suçuna ilişkin açılan dosya sayısı yüzde 94 arttı

Gelir dağılımında 
adaletsizlik had safhada

 Gelir dağılımında adaletsizlik 
olduğunu sözlerine ekleyen Girişken, 
‘’Gaziantep, ihracatta ülke genelinde 5 
veya 6’ncı sırada  yer alıyor. Ama kişi 
başı milli gelirde ise 50 veya 60’ıncı 
sırada bulunuyor. Yani şehre büyük 
bir para girişi var, çok ciddi bir ihracat 
gerçekleştiriliyor, sanayi çok gelişmiş, 
büyük bir zenginlik var, ama bu 
zenginlik toplumun tüm kesimlerine 
dağıtılmıyor. Dolayısıyla bu da gece 
kondu, suç mahalleleri, kötü yaşam ve 
pahalılık olarak geri dönüyor. Bunun 
da arka planında ülke politikalarının 
etkisi var. Gaziantep, zenginliğin adil 
bir şekilde topluma dağıtılmayışının 
sonuçlarının en belirgin olarak 

yaşandığı illerden birisi’’ ifadelerini 
kullandı.

Ani işten çıkarmaların 
yoğunlaşması sonucunda ciddi 

işsizlikle karşılaşılabilir
Girişken, ‘’Günlük olarak intihar 

haberleri okuyoruz veya duyuyoruz. 
Şehirde, suç oranları alışkın 
olmadığımız şekilde yükselmeye 
başladı. Yakın gelecekte kentin 
sanayisi yoğun ihracat yaptığından 
döviz kuru büyük önem arz ediyor. 
Ama döviz kurunun hükümet 
tarafından baskılanması ihracat 
yapan firmaları olumsuz etkiliyor. 
Ani işten çıkarmaların yoğunlaşması 
sonucunda  ciddi işsizlikle 
karşılaşılabilir’’ uyarısında bulundu. 
Haber Merkezi 

Eşitsizlik ve haksızlığın olduğu 
bir şehirle karşı karşıyayız!

PTT’ye alınacak personel için AKP 
Gaziantep İl Başkanlığına kontenjan 
ayrıldığını belgesiyle açıklayan 
CHP Gaziantep Hasan Öztürkmen, 
yeni bilgiler paylaştı. Öztürkmen, 
Gaziantep PTT Müdürlüğünün 
AKP’li aileler tarafından 
parsellendiğini, Gaziantep AKP İl 
Başkanlığının partililer için ‘iş bulma 
kurumu’ gibi çalıştığını söyledi. PTT 
merkez müdürünün aynı zamanda 
Kızılay şube başkanı olduğunu ve çift 
maaş aldığını belirten Öztürkmen, 
PTT Başmüdürü hakkında 11 
personel tarafından yapılan 
şikâyetlerin de aylardır işleme 
konmadığını duyurdu. 

AKP il başkanlığı, işçi bulma 
kurumu gibi çalışıyor

CHP’li Hasan Öztürkmen, 
“Gaziantep’te PTT'ye alınacak 
personel için AKP Gaziantep İl 
Başkanlığına kontenjan ayrıldığını 
gösteren yazışmaları geçen hafta 
belgesiyle açıkladım. PTT'ye alınacak 
personel için AKP il yöneticilerinden 
birer isim istendiğini gösteren 
yazışmalar torpilin en net belgesiydi. 
AKP Gaziantep İl Başkanlığı adeta 
partililer için iş bulma kurumu gibi 
çalışıyor.  Belgeleriyle ifşa ettiğim 
torpil rezaletinin üstünden bir 
hafta geçmesine rağmen bırakın bir 
soruşturma, görevden alma ya da 
istifayı, ilgili kurumlardan açıklama 
dahi gelmedi. Gelmediği gibi 
yazışmaların nasıl sızdığının peşine 
düştüler!” dedi.

“Yüzbinlerce liyakatli gencimiz 
işsizliğin pençesinde kıvranır, 
mülakatlarda gelecekleri 
çalınırken bu skandalın peşini 
bırakmayacağımızı ilan etmiştik. 
Öyle de yapıyoruz. Şimdi 
torpil skandalının aktörleriyle 
ilgili ulaştığımız yeni belgeleri 
kamuoyunun takdirine sunuyoruz!” 
diyen Öztürkmen, “Eski Şahinbey 
PTT Merkez Müdürü, şimdiki 
Karataş PTT Merkez Müdürü 
Mustafa Bozgeyik… PTT 
kaynaklardan edindiğimiz bilgilere 
göre, Bozgeyik kurumda fiili bir iş 
yapmıyor. Ancak 75 bin TL civarında 
maaş alıyor. Tabiri caizse PTT’nin 
bankamatik memurlarından. 
Bozgeyik aynı zamanda Kızılay 
Gaziantep Şube Başkanı. Çift maaşlı 
imtiyazlı memurlardan!  

Çifte maaşlı Mustafa Bozgeyik, 
eski PTT Genel Müdürü ve PTT 
A.Ş Yönetim Kurulu Başkanı Kenan 
Bozgeyik'in amcaoğlu! Tesadüfün bu 

kadarı! Kenan Bozgeyik, PTT Genel 
Müdürlüğü yaptığı 2016-2020 yılları 
arasında kurumu 1.2 Milyar TL 
zarara uğratmakla suçlanmıştı. Hatta 
Sayıştay, 2018’e ait denetimlerinde 
PTT'teki 200 milyon TL’lik dijital 
arşiv yolsuzluğunu belgelemişti. 
Bunan rağmen Kenan Bozgeyik 
2022 yılında Sabiha Gökçen 
Havalimanı’nı işleten Havaalanı 
İşletme ve Havacılık Endüstrileri 
A.Ş’nin (HEAŞ) yönetim kurulu 
başkanlığıyla ödüllendirilmişti.

Gaziantep PTT Başmüdürü Mevlüt 
Burgaç da Mustafa Bozgeyik gibi 
kurum içinde tartışılan isimler 
arasında. Burgaç’ın kurumun resmi 
aracıyla yurtdışına (Irak) özel 
seyahatler yaptığı söyleniyor. Hem 
Burgaç hem de Bozgeyik hakkında 
11 PTT memuru tarafından 
yapılan şikâyetlerin yaklaşık 8 aydır 
müfettişin önünde beklediğini ve bir 
türlü gerekli adımların atılmadığını 
öğrendik. Adeta dokunulmaz 
konumdalar!

İki yönetici hakkında PTT Genel 
Müdürlüğü, Ulaştırma Bakanlığı 
ve Cumhurbaşkanlığına da 
iletilen şikâyet dosyasına ulaştık. 
Dosyada neler var neler! Bakın 
PTT memurları, “dokunulmaz” 
yöneticileri Burgaç ve Bozgeyik 
hakkında hangi şikâyetleri iletmişler: 
Mevlüt Burgaç, AKP'ye yakınlığıyla 
bilinen Memur-Sen'e bağlı Birlik 
Haber-Sen'e üye olmayan, rakip 
sendikalarda örgütlenen memurlara 
baskı yapmakla suçlanıyor. Başka 
sendikaya üye olan personelin 
görev yerlerini değiştirmek, baskı 
ve mobbing uygulamakla itham 
ediliyor.

Eski Şahinbey PTT Merkez 
Müdürü, şimdiki Karataş PTT 
Merkez Müdürü Mustafa Bozgeyik, 
PTT personeli tarafından işe 
gelmemekle, buna rağmen fazla yol 
ve yemek parası almakla suçlanıyor. 
Yine Bozgeyik'in izinsiz yurtdışına 
çıktığı, olay ortaya çıkınca durumun 
sahte belgeler tanzim edilerek 
örtüldüğü iddia ediliyor. Aynı 
zamanda Kızılay'daki görevleri 
hatırlatılan Bozgeyik'in bunu 
saklamadığı PTT'de Kızılay yeleğiyle 
dolaştığı suçlamalar arasında. PTT’de 
yaşananlar, iktidarın kamu kurum ve 
kuruluşlarını liyakatsiz yandaşlar için 
birer arpalığa çevirdiğinin sadece 
bir örneği. Bu usulsüzlüklerin peşini 
bırakmayacağız”  diye konuştu. 
Haber Merkezi

PTT, liyakatsiz yandaşlar 
için arpalığa çevrilmiş

Yaban Hayatı Koruma Avcılık 
ve Atıcılık Spor Kulübü Derneği 
Başkanı İbrahim Ümit, ‘’ Hancağız 
barajında yaşayan canlı mahlukat 
yok. Kayacık’ta ise tüm balıklar 
öldü. Çünkü hastanelerin atık suları 
Kayacık ve Doğanpınar Barajına 
dökülüyor. Kısacası kentimizde temiz 
baraj kalmadı, hepsi kirli. Bu kentte 
yetişen bitkiler bu barajlardaki sular 
sulanıyor. Bu sularla ile yetişen zehirli 
ürünleri yiyoruz’’ ifadelerini kullandı. 

Malzeme fiyatları enflasyonun
çok üzerinde yükseldi

Malzeme fiyatlarının enflasyonun 
çok üzerinde yükseldiğini ifade eden 
Ümit, ‘’10 liraya aldığımız fişeklerin 
kutusu 600 liraya kadar yükseldi. 
Akaryakıt, ayakkabı, barut, saçma 
koruyucu elbiseler ve diğer malzeme 
fiyatları çok arttı. Bazı ürünlerden 
enflasyonunda üzerinde yükseliş söz 
konusu. Girdi maliyetlerinin bu denli 
yükselmesi avcıları çok zorluyor’’ 
dedi. 

Barajların temiz olması için
arıtma tesisleri yapılmalı

Avcıların 2025-2026 Av sezonu 
için devlete 3 bin 560 TL harç ve 
bin 500 TL’de pul ücreti ödediğini 

sözlerine ekleyen Ümit, ‘’Her avcı 
bu yıl avlanma bedeli olarak 5 bin 
lira ödeme yapacak. Bunun yanı 
sıra kentimizde ki barajlarımız çok 
kirli. Bu barajların temiz olması için 
arıtma tesisleri yapılmalı. Yapılacak 
tesislerin ise dünya standartlarında 
olması önemli. Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin, yıllar önce 
yaptığı açıklamada, ‘Oğuzeli’nde 
akan suyu içeceksiniz’ dedi. Ama bu 
su simsiyah ve yakınından geçerken 
burnunuzu kapatıyorsunuz’’ şeklinde 
konuştu. 

Avcılar, sezondan 
umduğunu bulamadı

Başkan Ümit, avcıların sezondan 
umduğunu bulamadığını sözlerine 
eklerken, ‘’Mesele avlanmak değil. 
Bizler temiz dağ havasını soluyoruz 
ve bunu da çok seviyoruz. Ama 
avlanan alanlar gün geçtikçe azalıyor, 
bu da bizi çok büyük endişeye sevk 
ediyor. Örneğin; avlanma gidilen 
bazı yerlerde arabanın pislikten 
çıkmasının imkanı yok. Böyle 
şeyler olunca insanlar da belli bir 
zamandan sonra avcılıktan soğumaya 
başlıyorlar’’ tespitini yaptı. Haber 
Merkezi 

Barajların kirli suları ile yetişen 
zehirli ürünleri yiyoruz

 İl Jandarma Komutanlığı 
ve Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde son bir hafta 
içerisinde kaçakçılıkla mücadeleye 
yönelik çok sayıda çalışma yapıldı.

Çalışmalar çerçevesinde Şehitkâmil 
ilçesinde kaçakçılık yaptığı tespit 
edilen A.S. ve O.B. isimli şüpheli 
şahıslara ait ikametlerde ve araçlarda 

arama yapıldı.
Aramalar neticesinde piyasa değeri 

800 bin TL olan 2 ton 400 kilo nargile 
kömürü, 314 kilo nargile tütünü, 270 
kilo kaçak çay, 42 bin 400 adet boş 
makaron ve bin 754 adet ambalaj ele 
geçirildi.

Yakalanan 2 şüpheli şahıs hakkında 
yasal işlem başlatıldı. Cumhuriyet

2 kaçakçı yakalandı


